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Abstract (en)
For trouble-free progress of the casting process in continuous casting, as accurate data as possible on the position and extent of the solidification
front within the continuous casting mould surrounded by an electromagnetic moving field are required. <??>The method according to the invention
for monitoring the solidification process uses the signals of at least two sensor coils arranged concentrically around the continuous casting mould.
The signals are fed to a measuring transducer and processed in an appropriate manner. The arrangement of the sensor coils within the levitation coil
generating the moving field is particularly preferred.

Abstract (de)
Für einen störungsfreien Ablauf des Gießprozesses beim kontinuierlichen Stranggießen werden möglichst genaue Angaben über die Lage und
Ausdehnung der Erstarrungsfront (9) innerhalb der von einem elektromagnetischen Wanderfeld umgebenen Stranggießkokille (1) benötigt. Das
erfindungsgemäße Verfahren zur Überwachung des Erstarrungsvorgangs verwendet die Signale von mindestens zwei konzentrisch um die
Stranggießkokille (1) angeordneten Sensorspulen (8), die einem Meßumformer zugeführt und in geeigneter Weise verarbeitet werden. Besonders
bevorzugt ist die Anordnung der Sensorspulen (8) innerhalb der das Wanderfeld erzeugenden Levitationsspule (6).
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